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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2022. 11. 16. szerda 18:00 

Helyszín: ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum körút 4/A)/Microsoft 

Teams 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE ÁJK HÖK (online) Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK  Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK  Vida Veronika 

ELTE IK HÖK  Árva Lúcia Borbála 

ELTE PPK HÖK Tóth Cintia 

ELTE GTK HÖK  Molnár Levente 

ELTE TTK HÖK (online) Mig András 

ELTE TÓK HÖK  Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK  Vasas Máté 

ELTE KolHÖK (online) Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Győri Kata (elnöki referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Diczkó Dalma (szervezetfejlesztésért felelős 

alelnök) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Dr. Krasz Péter (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnökhelyettes, Bognár Fanni az ülést 18 óra 12 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Bognár Fanni elmondja, hogy hétfőn Varga Réka részt vett egy egyetemvezetői 

értekezleten. Szó esett arról, hogy az ELTE Lágymányoson található épületeit csak átmenetileg 

zárják be, és ha valaki rendelkezik a belépéshez szükséges kártyával, az be tud menni. Kéri, 

hogy történjen a hallgatók részére erről hivatalos kommunikáció, és mindenki beszéljen a 

dékánjával is erről.  

Bognár Fanni megemlíti, hogy a hétvégén HÖOK Vezetőképző lesz Siófokon.  

Diczkó Dalma elmondja továbbá, hogy rákérdezett arra is, hogy az egyes gólyabáloknál 

miért fizet valaki többet a jegyértékesítésre, mint a másik. A válasz az volt, hogy a 

jegykonstrukciók mindenhol különbözőek voltak, és ahol több variáció volt, az több pénzbe is 

került. Vida Veronika elmondja, hogy van, ahol ugyanúgy volt mint náluk. Diczkó Dalma 

elmondja, hogy a jegyek mennyisége is számít, viszont ezeknek utána fognak még járni. Diczkó 

Dalma ezeken kívül elmondja, hogy milyen megegyező költségek várhatóak a gólyabálokban. 

Bognár Fanni elmondja, hogy a gólyatáborok elszámolása 2 hétig tartott. Kéri az 

elnökséget, hogy ha bármit látnak, akkor jelezzék, és beszéljenek róla.  

Kis Zsanett kérdezi, hogy miért nem kapták még meg novemberi ösztöndíjukat az 

illetékesek. Bognár Fanni elmagyarázta, hogy a későbbi lista hiteletísétések miatt a pénzeket 

november 21-én fogják kiutalni. A hóközi kiutalásokat havi egyszer indíthatják el, ami érinti 

többféle ösztöndíjat is, ezeket várják össze jelenleg még.  

2. Egyebek 

Horváth Sára Tekla elmondja, hogy a mai nap folyamán megválasztották elnöknek 

hivatalosan. Az elnökség többi tagja gratulál neki.  

Diczkó Dalma elmondja, hogy ha van EHÖK-ös bizottsági ülés, akkor biztassák 

elnökségi tagjaikat arra, hogy ezeken vegyenek részt. Bognár Fanni hozzáteszi, hogy havi egy 

alkalomról van szó. Tarnóczy Ticián, az EHÖK sportreferense a mai nap folyamán tartja a 

sportbizottsági ülését. Domboróczky Balázs, az EHÖK szociális tisztségviselője november 21-

én tart szociális bizottsági ülést. 

Bognár Fanni 18 óra 19 perckor lezárja az ülést.  
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 

 

 

Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens  


